
33. Virtuelt Bestyrelsesmøde d.28/9 2021 kl. 20-21.30

Deltagere: Christine, Jesper, Dorte, Mårten, Mads.
1. Godkendelse af referater: Referater godkendt
2. Valg af referent: Mårten
3. Status på SOP workshop ved Dorte og Mårten. Workshoppen afholdes den 11/11

klokken 14-17. Program med oplæg fra fagkonsulenten samt arbejdsgrupper omkring
den gode problemformulering og fagenes samspil. Afholdes virtuelt via Zoom.

4. Status på kurset Biotekunderviser ved Christine, Jesper og Mads. Kurset afholdes
den 7/12 i Vejle. Kursusindhold og praktisk planlægning er på plads, forsøg skal
testes inden afholdelse.

5. FIP STX. BID deltager på begge STX FIP kurser, det i Århus den 2/9 og det i
Roskilde den 9/9. Til begge kurser afholdes en kort introduktion omkring foreningen
samt afholdes en praktisk workshop. Der er desværre ikke nogen der har mulighed
for at deltage i HTX FIP i år, men det bliver prioritetspunkt næste år.

6. Input til årshjul. Årshjulet skal bruges til at vores medlemmer kan se hvad vi laver i
løbet af året og især, hvilke kurser vi udbyder. Udkast til endeligt årshjul præsenteres
til næste bestyrelsesmøde.

7. Kort info om SDU faglig supplering. Der mangler stadig nogle enkelte tilmeldinger før
end at kurset bliver oprettet. BID prøver at hjælpe med at skaffe de sidste
tilkendegivelser via medlemmer og netværk.

8. Samarbejde med Biotech Academy. Christine fortalte om kontakten med Andreas og
Nanna, der leder Biotech Academy. Mårten overtager kontakten og afholder møde
om fremtidige samarbejdsmuligheder.

9. Information om Fagdidaktisk modul SDU. Kurset afholdes den 10-12 november. Til
kurset er BID blevet inviteret til at holde et oplæg om foreningen, hvilket vi har takket
ja til. Kurset afholdes også næste år.

10. Gennemgang af nyt layout af nyhedsbrev. Punktet flyttes til næste bestyrelsesmøde.
11. Kort info om Biotek delecentral på facebook. Det besluttes at vi skal bidrage med at

lægge information op på delecentralen.
12. Diskussion af aflønning af opgaver. Punktet udskudt til næste møde, hvor vi stemmer

om forslag.
13. evt. Næste Karriere Podcast Case bliver omkring Bioinformatik i samarbejde med

DTU.


